
Protokół  Nr XVIII 
z obrad sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej Sędziszów 

z 17 lutego 2020 roku 
 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara.(rozpoczęcie 
godz.1400) 
Powitał zebranych na obradach sesji. 
Na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 14 radnych, sesja jest władna do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radną Barbarę Maczkiewicz – wyraziła zgodę. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 3 
Pan Przewodniczący 
- odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Uchwała  zmieniająca uchwałę Nr XII/100/2019 z dnia 30 sierpnia 2019r. w sprawie 

poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz określenia 
inkasentów. 

5. Uchwała  zmieniająca uchwałę Nr X/81/2019 z dnia 25 czerwca 2019r. w sprawie 
określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 

6. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 
7. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
14 głosów - za 
Ad. 4 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XII/100/2019 z dnia 30 sierpnia 2019r. w 
sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz określenia 
inkasentów. 
Głosowanie 
14 głosów – za                        uchwała Nr XVIII/161/2020 
Ad. 5 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwałę zmieniającą uchwałę Nr X/81/2019 z dnia 25 czerwca 2019r. w 
sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 
Głosowanie 
14 głosów – za                         uchwała Nr XVIII/162/2020 
Ad. 6 
Pani Skarbnik 
- najbardziej pilną sprawą było wprowadzenie do budżetu kwoty 122.107zł po stronie 
dochodów i wydatków na realizację programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej 
edycja 2019-2020 w ramach solidarnościowego Funduszu Niepełnosprawnych”. MGOPS ma 
już chętnych i chce rozpocząć realizację programu. 
- w dziale756, rozdziale 75616 zmniejsza się dochody o kwotę 8.400,00 zł. wynika z powodu 
zaplanowania dochodów na rok 2020 z tytułu opłaty od posiadania psów i nie podjęcia przez 
Radę Miejską uchwały dotyczącej opłaty od posiadania psów. 



 Zwiększa się budżet gminy po stronie wydatków o kwotę 177.146,60 zł jak niżej: 
- w dziale 754 rozdziale 75412 zwiększa się wydatki o kwotę 18.282,26 zł. Zmiana wynika 
z konieczności realizacja zadania pn.: „Zakup samochodu strażackiego dla OSP Klimontów 
(FS Klimontów, FS Klimontówek, FS Jeżów)”. 
- w dziale 801 rozdziale 80113 zwiększa się wydatki o kwotę 22.859,82 zł. w związku ze 
zmiana przepisów prawnych dotyczących refundacji kosztów przewozu uczniów 
niepełnosprawnych do szkół i przewidywane zwiększenie liczby uczniów dowożonych. 
- w dziale 852, rozdziale 85228 zwiększa się wydatki o kwotę 122.107,00 zł. Zmiana wynika 
z wprowadzenia do budżetu nowego programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej 
edycja 2019-2020 w ramach Solidarnościowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych”. 
- w działach 900, 921 zwiększa się wydatki o kwotę 13.897,52 zł. Zmiany wynikają 
z konieczności uporządkowania funduszu sołeckiego. 
Zmniejsza się budżet gminy po stronie wydatków o kwotę 63.439,60zł jak niżej: 
- w działach 900 i 921 zmniejsza się wydatki o kwotę 63.439,60 zł. Zmiany wynikają 
z konieczności uporządkowania kwot funduszu sołeckiego. 
Dokonuje się zmian w planie wydatków nie mających wpływu na wynik budżetu: 
- w dziale 855 rozdziale 85505 dokonuje się przeniesień pomiędzy zadaniami „Budowa 
żłobka w Sędziszowie”, a „Funkcjonowaniem żłobka Kraina Maluszka”. 
Deficyt nie ulega zmianie stąd nie ma zmian w WPF. 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 
Pan J. Chmielarski 
- w uzasadnieniu pkt. 3 ppkt d w rozdziale 90021 – kwota 13.897,52zł, w pkt. 4 w tym samym dziale 
kwota 63.439,60zł , na czym polega zmniejszenie i zwiększenie o te kwoty?. 
- Sołectwo Łowinia przeznaczyło z funduszu sołeckiego 5000zł na zmiany w Studium, czy ta kwota 
jest w budżecie? 
- nadwyżka za śmieci 150.000zł gdzie te pieniądze się znajdują? 
Pani Skarbnik 
- kwotę 150.000zł wprowadziliśmy w uchwale budżetowej na zwiększenie wydatków w dziale 
gospodarka odpadami komunalnymi następnego roku, 
- przygotowując budżet mieliśmy problemy techniczne z programem PUMA i stąd były pomyłki, teraz 
wszystko uporządkowaliśmy między klasyfikacjami budżetu. 
Pan Burmistrz 
- dostał Pan pismo że te pieniądze nie mogą być ujęte pod względem prawnym. Studium zmienia się  
na całą gminę a nie dla 1 sołectwa jeśli inne sołectwa w tym nie uczestniczą. 
Pan J. Chmielarski 
- pytam gdzie są te pieniądze czy nam przepadły te 5000zł gdzie je szukać? Na bazie mojego 
wystąpienia mieliście czas na zaproponowanie innego rozwiązania. 
Pan Burmistrz 
- te pieniądze danego roku dopiero rozliczamy fundusz sołecki i one przyjdą w roku kolejnym. 
Musimy się zastanowić, mieliście czas na bazie mojego wystąpienia, że to nie może być ujęte pod 
względem prawnym żeby zaproponować inne rozwiązanie. Jako Sołtys i Rada Sołecka do 
dopełniliście tego. Zastanowimy się co teraz te pieniądze nie zginą bo zostaną w budżecie, jedynie to 
że nie będziecie mogli ich wykorzystać w sołectwie. Szkoda że w odpowiednim czasie nie 
zmieniliście tego uchwałą. Jeśli po analizie prawnej okaże się, że uchwałą zebrania można zmienić 
przeznaczenie to te 5000zł na jakieś zadanie zostanie przeznaczone. 
Pan J. Chmielarski 
- w piśmie nie było że możemy zrobić ponowne zebranie i rozdysponować te 5000zł. Wtedy pierwszy 
fundusz sołecki zabraliście tłumacząc że ustawa nie pozwala, wtedy gdy się odwołałem można było 
ten fundusz przywrócić. Jeśli jest możliwość przywrócenia tych pieniędzy to na tą drogę można 
przeznaczyć. 
Pan Burmistrz 
- to są dwie różne sytuacje prawne, w poprzednim okresie nie złożył Pan w odpowiednim terminie 
wniosku do Urzędu. Teraz było w odpowiednim terminie, wniosek został przyjęty. Rozeznamy czy 



będziemy mogli przemieścić te pieniądze na inne zadanie jeśli będę miał opinie prawne że to jest 
możliwe. 
Pan J. Chmielarski 
- to są dwie sprawy ale podobne, wtedy wniosek był po terminie bo protokolant zebrania dał protokół 
po terminie a ja byłem pierwszy raz sołtysem. Teraz tego pilnuję, wtedy też mogliśmy cofnąć te 
pieniądze. 
Pan Burmistrz 
- wtedy nie było możliwości. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 6 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XVIII sesji Rady Miejskiej 
Sędziszów kadencji 2018 – 2023. (zakończenie godz. 1504 ) 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                                    Sekretarz                                                Przewodniczył 
 
 
 
 
 


